
 Protokół  posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa i Komunikacji

Nr 8 /2005  w dniu 23 maja 2005 r.

Posiedzenie rozpoczęto o godz. 16 30 zakończono o godz. 1915

L.p Imię i nazwisko Podpis

1. Ryszard Cieśliński
- Przewodniczący Komisji

                         obecny

 2.
 

Lech Pluciński
- Wiceprzewodniczący   Komisji

                         obecny

 3.
 

Edmund Knapski
          - Sekretarz Komisji

                          obecny

4. Grzegorz Pietrzycki                           obecny

5. Wojciech Ćwik                           obecny

6. Krzysztof Migasiewicz                           obecny

7. Tadeusz Synoracki                            obecny

8                 Jerzy  Piasecki                            obecny

Nieobecni członkowie Komisji:
1.                -

2.                   -

3.                 -

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli:

1. Brodowski Sławomir-Kierownik Wydziału G.K.K.iG.N.
2. Barbara Górna- Kierownik WSO i Z
3. Danuta Królczyk-Skarbnik Powiatu
4.Michał Piechotki – wice Starosta

 



- 2 -

 1.     PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI:

1.1. Przyjęcie porządku posiedzenia komisji.

1.2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji.

1.3        Informacja o realizacji Planu Rozwoju Lokalnego Powiatu Wągrowieckiego w
2004 r. i części 2003 roku./Dotyczy planu 2004 do 2008 /.

1.4        Opiniowanie materiałów na Sesje Rady Powiatu w dniu 30 maja 2005 r.

.
1.5       Dyskusja

1.6        Zapytania

1.7       Opinie

1.7 a    Stanowisko

1.8       Wnioski

1.9      Zakończenie

ad. pkt. 1.1 i 1.2 przyjęto bez uwag.
Ad.pkt.1.3. Informacje o realizacji Planu Rozwoju Lokalnego Powiatu Wągrowieckiego w
                   2004 r.i części 2005 r.przedstawił w-ce Starosta M.Piechocki.
Ad.pkt.1.4 Materiały na Sesję przedstawili:M.Piechocki,Danuta Królczyk,Barbara Górna i
                  S.Brodowski.

2   OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA WNIESIONYCH PRZEZ
       KOMISJĘ ZAPYTAŃ, OPINII, STANOWISK I WNIOSKÓW.

-bez uwag

 



1.5  SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI.
 Jerzy Piasecki –co wpłynęło na zmianę długości przebudowy dróg na terenie
 Wapno–Damasławek odp.Piechocki –rewitacja obszarów
Wapno.Dokumentacja techniczna jest gotowa.Starostwo przygotowuje trzy
wnioski o  dofinansowanie  kosztów  z UE.Przedmiotowe wnioski zgłoszone
będą w okresie naboru przez Urząd Marszałkowski.następne pytanie-czy już
nastąpił wybór Banku do obsługi Starostwa-nie warunki stawia Starostwo.
Czy działa jeszcze stowarzyszenie”Komunikacja”-tak składki płacone są
przez udziałowców np.Starostwo Wągrowiec płaci 3,5 tys. rocznie,a miasto
Poznań 5 tys.złotych.
Sławomir Brodowski- łączna wartość mienia powiatowego wynosi
36 387 966,00 zł/Wartość uległa zwiększeniu o kwotę 4 032 808,00 zł.
Zaznaczył,że budynki kryte eternitem winne być zlikwidowane w przeciągu
30 lat.Na pytanie kto może pracować jako wolontariusz- osoba posiadająca
zezwolenie,które wydaje Starosta.
D.Królczyk-do budżetu powiatu przyjęto 500,00,00 zł.z dochodów z
Wydziału Komunikacji przez co obniżono kredyt na budowę drogi- ulicy
Pocztowej w Mieścisko.
E.Knapski –dlaczego w informacji o stanie realizacji zadań wynikających ze
Strategi Rozwoju Powiatu,Wieloletniego Planu Inwestycyjnego i Planu
Rozwoju Lokalnego nie ma materiałów z Gminy Wągrowiec-
odp.M.Piechocki  Gmina nie dostarczyła.
J.Piasecki-trzy zadania w Rocnym Programie współpracy Powiatu z
organizacjami pozarządowymi o działalności pożytku publicznego i o
wolontariacie mogą być działalności przesunięte-tak do 3 lat-odp.udzieliła
B.Górna.
Odczytano pismo –TPM Fortel Sekcja WTSK ,ul.Dąbrowskiego 20/22/2
Poznań z dnia  16.05.05 r.,które załączono do protokółu.

1.6     ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI.

      Zapytania
            Na zapytania członków Komisji w dyskusji odpowiedzi udzielały osoby referujące.
1.7 Opinie  -Komisja materiały na Sesję Rady Powiatu opiniuje pozytywnie.
1.7 a   Komisja zajęła stanowisko pozytywne do przedstawionych materia łów na
             Sesję Rady Powiatu
1.8  Wnioski

           Komisja Bezpieczeństwa i Komunikacji  nie podjęła żadnego wniosku..

Protokołował / Protokółowała:                                   Przewodniczący Komisji:
               / Edmund Knapski /                                                     /Ryszard Cieśliński /

 


